



TENDER ADDENDUM

Electrical Maintenance Services

NCC Tender No.: AB013

May 28th, 2024

Page 1 of 1

ADDENDUM No. 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. I would like to require clarification on clause 5.12.

“The Contractor will invoice the NCC for VOR as per the Hourly Rates/Unit Prices in the SOA, as per the Subject Matter, up to a cumulative Yearly maximum of fifty thousand dollars (\$75,000) and as per the following general terms and conditions.”

Can you provide clarification on the annual cumulative amount to is correct 50,000\$ or 75,000\$.

A1. The amount is \$75,000.

Q2. In 6.2 of the specifications it states:

- Technicians shall be certified in accordance with ANSI/NETA ETT, Standard for Certification of Electrical Testing Personnel.
- Each on-site crew leader shall hold a current certification, Level III or higher, in electrical testing, and minimum three (3) Years' experience in electrical testing,

ADDENDA À LA SOUMISSION

Services d'entretien électrique

No. de soumission de la CCN: AB013

Le 28 mai 2024

Page 1 de 1

ADDENDA no. 1

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Je voudrais demander une clarification sur la clause 5.12.

« L'Entrepreneur facturera à la CCN les services de BOV conformément aux Taux horaires/Prix unitaires dans la COP selon l'Objet et jusqu'à un maximum Annuel cumulatif de cinquante milles (75,000\$) et conformément aux conditions générales suivantes »

Pouvez-vous nous donner des précisions sur le montant annuel cumulé et nous dire s'il s'agit de 50 000 \$ ou de 75 000 \$.

R1. Le montant est de 75 000 \$.

Q2. Au point 6.2, il est indiqué :

- Les techniciens doivent être certifiés conformément à la norme ANSI/NETA ETT, Norme de certification des techniciens en essais électriques.
- Chaque chef d'équipe sur site doit être titulaire d'une certification en cours de validité, de niveau III ou supérieur, dans le domaine des essais électriques, et avoir au moins trois (3) ans

inspection and Maintenance.

NETA is an American testing standard and there are only 2 companies that meet that certification in Ontario.

Our company tests and maintain equipment to NETA standard but are not NETA certified as well as our technicians have more than 3 years' experience in testing and maintaining equipment.

Are we able to quote this project?

A2. The purpose is to make sure technicians are familiar with the standard. Please see modification 002.

Modification 001

On page 8 of the Statement of Work, at 5.12 Variable Operational Requirements (VOR):

Delete: The Contractor will invoice the NCC for VOR as per the Hourly Rates/Unit Prices in the SOA, as per the Subject Matter, up to a cumulative Yearly maximum of fifty thousand dollars (\$75,000) and as per the following general terms and conditions:

Replace with: The Contractor will invoice the NCC for VOR as per the Hourly Rates/Unit Prices in the SOA, as per the Subject Matter, up to a cumulative Yearly maximum of seventy-five thousand dollars (\$75,000) and as per the following general terms and conditions:

Modification 002

On page 12 of the Statement of Work, at 6.2 Specialized Testing:

Delete: Technicians shall be certified in accordance with ANSI/NETA ETT, Standard for Certification of Electrical Testing Personnel.

Replace with: Technicians shall be certified in accordance with ANSI/NETA ETT, Standard for Certification of Electrical

d'expérience en matière d'essais électriques, d'inspection et de maintenance.

NETA est une norme d'essai américaine et il n'y a que deux entreprises qui répondent à cette certification en Ontario.

Notre entreprise teste et entretient l'équipement conformément à la norme NETA, mais elle n'est pas certifiée NETA. Nos techniciens ont plus de trois ans d'expérience dans l'essai et l'entretien de l'équipement.

Sommes-nous en mesure d'établir un devis pour ce projet ?

R2. L'objectif est de s'assurer que les techniciens connaissent bien la norme. Veuillez consulter modification 002.

Modification 001

Page 8 de l'Énoncé des travaux, au point 5.12 Besoins opérationnels variables (BOV) :

Supprimer : L'Entrepreneur facturera à la CCN les services de BOV conformément aux Taux horaires/Prix unitaires dans la COP selon l'Objet et jusqu'à un maximum Annuel cumulatif de cinquante mille (75,000\$) et conformément aux conditions générales suivantes

Remplacer avec : L'Entrepreneur facturera à la CCN les services de BOV conformément aux Taux horaires/Prix unitaires dans la COP selon l'Objet et jusqu'à un maximum Annuel cumulatif soixante-quinze mille dollars (75,000\$) et conformément aux conditions générales suivantes.

Modification 002

Page 13 de l'Énoncé des travaux, au point 6.2 Contrôle spécialisé :

Supprimer : Les techniciens doivent être certifiés conformément à la norme ANSI/NETA ETT, Norme de certification des techniciens en essais électriques.

Remplacer avec : Les techniciens doivent être certifiés conformément à la norme ANSI/NETA

Testing Personnel, or equivalent.

ETT, Norme de certification des techniciens en essais électriques, ou équivalent.

All other terms and conditions remain the same.

Tous les autres termes et conditions demeurent les mêmes.

Alyssa Brook

Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux